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RG - 0002.P.XII.2015 

 
P R O T O K Ó Ł  NR XII/ 2015 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 30 grudnia 2015 r. 
 
 
Punkt 1. 
Otwarcie Sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.   
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały Planów Pracy Komisji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą na rok 2016. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 
Gminę Nowe Miasto nad Wartą wkładu pieniężnego do Spółki pod firmą: „Zakład 
Gospodarki Odpadami” Spółka z o. o. w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach w zamian za 
objęcie udziałów w Spółce. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Powiatu Średzkiego na przebudowę drogi powiatowej nr 3739P wraz ze ścieżką 
rowerową na odcinku Nowe Miasto – droga krajowa nr 11 – droga woj. nr 436 w m. 
Komorze. 
Punkt 10.    
Przyjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji celowych na dofinansowanie  kosztów inwestycji podmiotów, o których mowa w art. 
403 ust. 4 ustawy Prawo Ochrony Środowiska. 
Punkt 11.    
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
Punkt 12.    
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015-2018. 
Punkt 13. 
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2016-2019. 
Punkt 14.  
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na rok 
2016. 
Punkt 15.   
Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii                       
o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy. 
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Punkt 16.   
Odczytanie opinii Komisji Rady Gminy. 
Punkt 17.   
Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji Rady oraz 
opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. (Stanowisko to 
zawiera również ewentualne autopoprawki do projektu uchwały budżetowej). 
Punkt 18.   
Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wniesionymi autopoprawkami. 
Punkt 19.   
Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta. 
Punkt 20.   
Głosowanie wniosków Komisji Rady Gminy nieuwzględnionych przez Wójta                                   
w autopoprawce.  
Punkt 21.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2019.  
Punkt 22.   
Przyjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2016 r. 
Punkt 23.    
Interpelacje Radnych. 
Punkt 24.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 25.   
Zamknięcie Sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie Sesji. 
 Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył XII Sesję 
Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych, 
obecnych jest 13 w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek posiedzenia Radni otrzymali 
zgodnie ze statutem - 14 dni przed posiedzeniem. W związku brakiem pytań zaproponował 
głosowanie za przyjęciem obrad. 

Za przyjęciem obrad opowiedziało się 13 Radnych „za”, 0 głosów przeciwnych,                               
0 wstrzymujących. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                         
i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z XI Sesji tradycyjnie zamieszczony był 
na stronie internetowej Urzędu w dniu 25 listopada 2015 roku, Przewodniczący poprosił                      
o ewentualne uwagi do protokołu.  
W związku  z brakiem uwag pan Tomaszewski zaproponował głosowanie.  
Protokół z XI Sesji - został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego czas był wypełniony różnego rodzaju 
spotkaniami, uroczystościami, odbyła się również komisja RG. Były to m.in.: uroczystość                    
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z okazji 110ej rocznicy powstania Związku Nauczycielstwa Polskiego, odbyły się też 
uroczystości Złotych i Srebrnych Godów Małżeńskich oraz spotkania wigilijne. 10 grudnia 
odbyło się zebranie sołeckie w Kolniczkach w związku z wyborami Sołtysa i Rady Sołeckiej- 
ponownie sołtysem został pan Mariusz Paszek. Odbył się także spektakl mieszkanek Dębna, 
oraz komisja z omówieniem uchwał, które na dzisiejszej sesji będą przyjmowane. Jak co 
tydzień Przewodniczący uczestniczył w dyżurach.      
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt pan Aleksander Podemski informował, że dzisiejsza sesja jest ostatnią tego roku, 
podsumowanie budżetu za 2015 rok odbędzie się na sesji absolutoryjnej, można powiedzieć 
że ten rok był udany, został on zamknięty budżetem bez kredytów, zostało wykonane szereg 
zadań, oprócz remontu ulicy Kościelnej w Nowym Mieście. Dzisiaj zostaje ten budżet 
zamknięty, a proponowany jest budżet na rok przyszły, zapewne będzie on jeszcze 
wielokrotnie zmieniany.  
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały Planów Pracy Komisji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą na 
rok 2016. 

Projekt uchwały odczytał pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady, 
informując, że jak było wcześniej mówione plany pracy zostały dostarczone przez 
Przewodniczących poszczególnych komisji do dnia 17 grudnia br. do biura rady, na ich 
podstawie została przygotowana uchwała. Plany zostały omówione na posiedzeniu 
wspólnym komisji w dniu 17 grudnia br.,  

W związku z brakiem  pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.                            
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/69/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 8) Przyjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 
przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą wkładu pieniężnego do Spółki pod firmą: „Zakład 
Gospodarki Odpadami” Spółka z o. o. w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach w zamian 
za objęcie udziałów w Spółce. 

Projekt uchwały odczytał pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady,                   
w związku z brakiem  pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.                            
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/70/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Średzkiego na przebudowę drogi powiatowej nr 3739P wraz                    
ze ścieżką rowerową na odcinku Nowe Miasto – droga krajowa nr 11 – droga woj. nr 436    
w m. Komorze. 

Projekt uchwały odczytał pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady, w 
związku z brakiem  pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.                            
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/71/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji celowych na dofinansowanie  kosztów inwestycji podmiotów,                        
o których mowa w art. 403 ust. 4 ustawy Prawo Ochrony Środowiska. 

Projekt uchwały odczytał pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady,                   
w związku z brakiem  pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.                            
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/72/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich w związku z brakiem pytań pan 
Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady, przeszedł do głosowania.                            
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/73/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2015-2018. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich w związku z brakiem pytań pan 
Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady, przeszedł do głosowania.                            
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/74/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
W tym miejscu głos zabrała pani Elżbieta Mnich, która omówiła projekt budżetu.  
Ad 13) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2016-2019. 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                             
SO-0957/41/10/Ln/2015 z dnia 9 grudnia 2015 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2019 Gminy Nowe Miasto n. Wartą odczytał 
Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski. 

 Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    
 
Ad 14) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
budżetowej. 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                             
SO-0957/41/10/Ln/2015 z dnia 9 grudnia 2015 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
budżetu Gminy Nowe Miasto n. Wartą odczytał Przewodniczący Rady pan Waldemar 
Tomaszewski. 

 Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
  
Ad 15) Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 
opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy. 
 Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                             
SO-0957/41/10/Ln/2015 z dnia 9 grudnia 2015 w sprawie wyrażenia opinii  o możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu Gminy odczytał Przewodniczący Rady pan Waldemar 
Tomaszewski. 

 Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 16) Odczytanie opinii Komisji Rady Gminy. 

Opinię Komisji odczytała Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej pani 
Zofia Kędziora w treści jak niżej: Projekt budżetu został doręczony Radnym 17 grudnia 2015 
roku. Celem omówienia budżetu odbyło się jedno posiedzenie wspólne komisji – dnia                              
17 grudnia 2015 r.  
W posiedzeniu udział brały połączone Komisje:  
1. Komisja Rewizyjna, 
2. Komisja Finansowo- Gospodarcza, 
3. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia, 
4. Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Porządku Publicznego. 

Pani Elżbieta Mnich - Skarbnik Gminy oraz Pan Aleksander Podemski - Wójt Gminy 
na posiedzeniu dnia 17 grudnia 2015 r. szczegółowo omówili przygotowany projekt 
budżetu. Przedstawiono radnym: 
-  plan dochodów budżetu Gminy na 2016 rok, 
-  plan wydatków budżetu Gminy na 2016 rok, 
-  dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej  

i innych zadań zleconych Gminie odrębnymi ustawami w 2016 roku, 
-  dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań zleconych jednostkom 
 samorządu terytorialnego w 2016 roku, 
-  dochody z tytułu dotacji celowych z budżetu państwa na realizację własnych zadań 
 Gminy, 
-  wydatki związane z realizacją własnych zadań bieżących finansowanych z dotacji 
 celowych z budżetu państwa w 2016 roku, 
- przychody i rozchody gminy w 2016 roku 
-  zestawienie planowanych kwot dotacji udzielonych z budżetu gminy w 2016 roku 

jednostkom sektora finansów publicznych i jednostkom spoza sektora finansów 
publicznych, 

-  dochody z wpływów z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 402 ust.4-6 ustawy 
 Prawo ochrony środowiska oraz finansowane nimi wydatki na zadania z zakresu 
 ochrony środowiska, 
- zestawienie wydatków funduszu sołeckiego z podziałem kwot oraz określeniem 

przedsięwzięć do realizacji dla poszczególnych sołectw na 2016 rok,  
-  wydatki majątkowe gminy na 2016 rok, 
-  przewidywane planowanie dochodów w 2015 roku oraz planowane dochody na 2016 

rok, 
 Ponadto Pani Skarbnik przedstawiła Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą na lata 2016-2019. 
Po analizie projektu budżetu na 2016 rok oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2016-2019 odbyła się dyskusja nad projektem budżetu oraz przedstawionymi 
autopoprawkami. 
Komisje Rady Gminy:  
1. Komisja Rewizyjna, 
2. Komisja Finansowo- Gospodarcza, 
3. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia, 
4. Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Porządku Publicznego, 
stwierdzają na podstawie przedłożonego projektu budżetu na 2016 rok oraz Opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, że projekt budżetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą na 
2016 rok został przygotowany zgodnie z wymogami prawa. W związku z powyższym 
komisje pozytywnie opiniują projekt budżetu na 2016 rok oraz Plan Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2016-2019. 
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Ad 17) Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji 
Rady oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 
(Stanowisko to zawiera również ewentualne autopoprawki do projektu uchwały 
budżetowej). 

Głos w tym punkcie zabrała pani Skarbnik Elżbieta Mnich, która przedstawiła 
autopoprawki do projektu uchwały budżetowej.  

Wójt dodał, że autopoprawki przedstawione przez panią Skarbnik mają zadośćuczynić 
tym uwagom, które przedstawiła nam Regionalna Izba Obrachunkowa. 

 Autopoprawki stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   
  

Ad 18) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wniesionymi autopoprawkami. 
 Radna Zofia Kędziora informowała, że mieszkańcy informowali iż niepotrzebne 

koszty nałożyła na siebie gmina w związku z wysyłaniem informacji o wzroście 
odpłatności za śmieci, można było załatwić to bez kosztów pocztowych np. za 
pośrednictwem sołtysów. 

Wójt informował Radną, że nie chciał obarczać sołtysów jeszcze tym obowiązkiem                       
i wysłuchiwaniem, że jest podwyżka opłaty za śmieci.  Na szczęście nie trzeba było składać 
nowych deklaracji, pismo musiało być za dowodem doręczenia, bo musiało być skutecznie 
dostarczone. Za chwilę będzie szybkie dostarczanie harmonogramów.  

 Radna Agnieszka Król, wyraziła zdanie, że jako Radna gminy opowiada się za tym 
budżetem bo wie ile trzeba było włożyć pracy w zamknięcie tego budżetu, licząc 
pracę pracowników, księgowych a przede wszystkim pani Skarbnik. Ale jako 
przedstawiciel mieszkańców Nowego Miasta nie do końca jest pocieszona. Bo jak 
widać w wydatkach na rok przyszły, w Nowym Mieście są planowane tylko dwie 
ulice, w tym ul. Kościelna, która planowana była już w zeszłym roku, ale nie został 
uwzględniony żaden wniosek z tych które składała rada sołecka. Być może w ciągu 
roku jeżeli zostanie coś z przetargów lub innych źródeł to Nowe Miasto coś otrzyma, 
tym bardziej, że strażacy nowomiejscy mają już plany na rozbudowanie strażnicy. 

 Radny Juliusz Twardowski wyraził zdanie, że po minionym roku wszyscy mają 
chyba jakiś niedosyt, budżet bez wątpienia jest ostrożny, ale być może po tych 
wyborach i wprowadzonych „rewolucjach” nie wiadomo co będzie z oświatą, kto 
wie czy z własnych pieniędzy nie trzeba będzie dokładać, a przy takim budżecie 
mamy sytuację w miarę bezpieczną.  
Radny pytał Wójta czy są jakieś uzasadnienia na to, że ceny za śmieci aż tak mocno 
wzrosły, a i tak pieniędzy brakuje. 
 Kwota jest ryczałtowa tj. odbiór, transport i przetwarzanie odpadów, na 
pewno wzrosła cena za przetwarzanie tych odpadów, bo jak do tej pory cena za tonę 
odpadów była 190,00 zł tak od nowego roku jest 235,00 zł za tonę. Jeżeli chodzi                 
o odbiór i transport istotnie rośnie strumień odpadów zmieszanych ten wzrost jest                         
z roku na rok, na to nie ma wpływu, można ludzi namawiać do segregacji, ale nie 
można zmusić.  Drugi przetarg spowodował obniżenie ceny, być może dlatego,                   
że pojawiła się druga firma, konkurencja może działa korzystnie. Dzisiaj 
rekomendowana cena to 8 zł za mieszkańca, u nas jest 7 zł.  

 Radny Jacek Nyczke, informował, że w budżecie na 2016 rok mamy prawie 1 milion 
400 tys. zł na inwestycje, w poprzednich latach było milion więcej dwa lata temu                  
2 miliony, ale nie mamy też nic zaplanowane na projekty unijne czy jeżeli coś się 
ukaże to będziemy z tego korzystali. 

Wójt informował, że niebawem może coś się pojawi, dla naszej gminy 
najlepsze są te z zakresu PROW-u, w ramach LGDu czyli Lokalnej Grupy 
Działania „Z Nami Warto”, mogą pojawić się projekty na inwestycje                         
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w zakresie budowy dróg lokalnych, aczkolwiek trzeba wiedzieć, że my nie 
mamy takiej drogi, którą udałoby się wypunktować. Taka droga musi być 
budowana od nowa, musi być przy jakiejś instytucji, odpadła nam droga 
stanowiąca porozumienie z Gminą Książ Wlkp. Jest pewien pomysł na dwie 
drogi: Kolniczki-Jadwigów, gdzie jest w pobliżu Kościół, na drodze jest 
nawierzchnia bitumiczna, mogłoby powstać oświetlenie, parkingi, byłby to 
odcinek ok. 1 km. Można by pomyśleć też o drodze Chwalęcin-Osiek, ale 
musiałoby być partnerstwo z powiatem, przy czym powiat musiałby  
realizować to zadanie z własnych środków.  Drugą drogą byłaby ul. Łąkowa, 
przy której jest posterunek Policji, droga jest gruntowa od ul. Słonecznej aż do 
bramy posterunku. Jeżeli chodzi o przestrzeń publiczną to zamysł jest na 
Zielony Rynek, jest tu obiekt zabytkowy, są walory historyczne, czyli remont 
wieżyczki i budowa garażu, przy czym trzeba zrobić koncepcję, bo trzeba tam 
poprawić warunki.  

Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę.  
 Radna Zofia Kędziora wyraziła zdanie że najpierw powinien być przetarg na wywóz 

odpadów, później my możemy zabezpieczyć pieniądze, bo ZGO doskonale wie jaką 
kwotą dysponujemy. 

Wójt informował, że najpierw muszą być zabezpieczone środki a później 
organizuje się przetarg- taka jest kolejność. Z budowy drogi można 
zrezygnować, a śmieci trzeba odbierać.  

 Radna pytała ile ofert było na przewozy autobusu szkolnego. 
  Wójt informował, że wpłynęła tylko jedna oferta z ceną ubiegłoroczną.  

 Przewodniczący Rady pan Waldemar Tomaszewski, informował, że jest to budżet 
bardzo oszczędny bo jak sam projekt zakładał, nadwyżkę ok. 100 000,00 zł, po 
autopoprawkach bilansują się dochody z wydatkami. W poprzednich latach było 
dużo wydatków majątkowych w tym roku jest ich znacznie mniej bo nie trzeba było 
dokładać tyle do oświaty czy pomocy społecznej, bo w sumie jak policzy się wydatki 
związane z oświatą i pomocą społeczną to jest prawie 70 % całego budżetu. Mimo,               
że jest to budżet oszczędny to znajdują się w nim wydatki związane z drogami,                       
z chodnikami, a to za sprawą funduszu sołeckiego- 26 000,00 zł i 64 000,00 zł, 
dochodzi do tego budowa oświetlenia- 42 000,00 zł, co daje łączną kwotę 132 000,00 
zł, czyli wychodzi na to, że mieszkańcy sami wychodzą z inicjatywą. Pan 
Przewodniczący informował, że po raz drugi nie są podnoszone podatki, podatek 
rolny pozostał na tym samym poziomie co w roku ubiegłym, ościenne gminy 
również zdecydowały się na podatek rolny na poziomie 53,00 zł.           
 

Ad 19) Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta. 
Za wniesionymi autopoprawkami opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów 

przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 
 
Ad 20) Głosowanie wniosków Komisji Rady Gminy nieuwzględnionych przez Wójta                  
w autopoprawce. 
  W związku z brakiem wniosków, Przewodniczący przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 21) Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2019.  

Projekt uchwały odczytał pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady, po 
czym w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/75/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
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2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 22) Przyjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2016 r. 

Projekt uchwały odczytał pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady, po 
czym w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XII/76/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 
2015 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 23) Interpelacje Radnych. 

 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie spłynęły w związku z czym 

przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 24) Wolne głosy i wnioski. 

 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że w Gazecie Średzkie ukazała się 
informacja o zamierzeniach powiatu co do przebudowy dróg: Chwalęcin- Szypłów, 
Klęka- Żerków, mają też być budowane nakładki pieszo-rowerowe. Przewodniczący 
pytał czy Radni Powiatowi mogą przybliżyć sprawę. 

Radny Marian Walkiewicz informował, że wchodzi to do planu budżetu, ale 
na cele projektowe. Są zamierzenia, ale nie wiadomo co z tego wyjdzie.  

 Pan Grzegorz Gogulski, Sołtys Sołectwa Klęka oraz Prezes Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Klęce dziękował Wójtowi i Radnym za pomoc finansową przy zakupie 
samochodu lekkiego strażackiego dla OSP Klęka. 

  Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury zapraszał do oferty kulturowej gminy gdzie 
znajduje się wiele imprez karnawałowych, informował, że można jeszcze skorzystać 
z Sylwestra. Jak co roku GOK uczestniczy w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy, 
w tym roku jest to 10 stycznia, Dyrektor zapraszał do współpracy.  

 Radny Artur Borkowski informował, że ruszyła już akcja plakatowa związana ze 
współpracą z Klubem Sportowym Lech Poznań, mająca na celu szkolenie dzieciaków 
i młodzieży z terenu gminy. Dnia 30 stycznia o godzinie 1000 na hali widowiskowo-
sportowej w Nowym Mieście odbędzie się spotkanie z kadrą Lecha Poznań, na 
którym zostanie przedstawiony pokazowy trening. Radny zapraszał wszystkich do 
udziału, wstęp wolny. Dzieci można już zapisywać na stronie internetowej za 
pośrednictwem lpfa.pl, gdzie jest zakładka „zapisz się”, a następnie w lokalizacji 
można wybrać Nowe Miasto-Chocicza i tam zapisać swoje dziecko.  

 Radna Agnieszka Król wyraziła zdanie, że jest to bardzo dobra inicjatywa, ponieważ 
w gminie Miłosław warsztaty te już się odbywają, jest mnóstwo chętnych, a dzieciaki 
mają fajną zabawę, są zaangażowane, rodziny jeżdżą na mecze.   

 
Ad 25) Zamknięcie Sesji. 

O godzinie 18
00

 Przewodniczący zamknął XII Sesję Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała         Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy          Przewodniczący Rady 

Julita Ciarcińska-Wachowiak                /-/ Waldemar Tomaszewski 
 


